標題 
創意電子持續被納入「臺灣永續指數」成分股並獲頒「臺灣永續指數專屬標章」
GUC Continues to be Included in the "Taiwan Sustainability Index" Constituent Stocks and Receives the "Taiwan Sustainability Index Exclusive Label"
內文
[bookmark: OLE_LINK4]2024年12月創意電子再度被納入「臺灣永續指數」成分股(此次期間:2024/12/23至2025/6/20)，並獲頒「臺灣永續指數專屬標章」。
這個指數以FTSE4Good新興市場指數成分股中臺灣上市公司股票為初審合格，再經財務指標及出版永續報告書篩選決定成分股。
突顯出創意電子實踐永續發展工作符合指數規則之臺灣企業的績效表現。
Global Unichip Corporation has once again been included in the “FTSE4Good TIP Taiwan ESG Index” constituent stocks for the period from December 23, 2024, to June 20, 2025, and has been awarded the "Taiwan Sustainability Index Exclusive Label."
[bookmark: _GoBack]This index initially selects constituent stocks based on Taiwanese-listed companies included in the FTSE4Good Emerging Markets Index. Additional selection criteria include financial performance and the publication of a sustainability report. This recognition highlights GUC's commitment to sustainable development and its outstanding performance as a Taiwanese company in line with the index's criteria.
